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● Foreldremøte våren 2025, begynne kl.19 og vare i 1 time.

● Representant i skolemiljøutvalget trengs -

● Lage en veileder for digital
○ FAU er positive til det, ønsker å ha den spørreundersøkelsen først.
○ Lage en mindre gruppe som kan jobbe med det.
○ Sikre samarbeid med administrasjonen og elevene.
○ Det blir foreslått at en bør ha en mindre arbeidsgruppe som jobber med dette.

● Innspill fra foreldrerep.: Gangfeltet ved Vågsbygd kirke, ønske med skilt om obs
skolevei. Ønske om foreldrestyrt trafikkvakter.
Hvor er egentlig drop off sonen. Oppdatering på hvor den er og hvordan den skal
brukes. Hva er skolen sine oppfordringer på skoleveien?
Hvor parkerer lærerne? Det blir uttalt at det er mange biler som står parkert langs
veien mellom kirka og skolen, noe som gjør det enda mer uoversiktlig ved
overgangen.

● Vågsbygd bydelsråd - samarbeid med FAU ang trafikksikkerhet. Undersøkere dette
etter at høringsfristen er gått ut.

● Bursdagsfeiringer - Hvordan stiller skolen seg til utleie av Lysgården? Hvordan er det
med låne av klasserom? Få en avklaring om dette.

● Fri 50% SFO - ikke mulighet å kjøpe dager. Dette er undersøkt og håper det blir noen
endringer.

● Organisering av FAU møtene: Det er stemning for at vi deler opp slik at vi blir færre
og at 1-4 trinn er sammen og 5-7 trinn. Dette avhenger at noen kan ta ansvar for å
styre og skrive referat for den ene gruppen.


